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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

	

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
kérdést kívánok intézni a Közigazgatási és Igazságügyi Minisztériumot vezető miniszterhez,
mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Sikerült-e tisztázni a városlődi hamvasztó projekt ügyében kialakult helyzetet?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

2013. 10. 31-én benyújtott, K/8993-as számon iktatott, „ Ön szerint történt-e h űtlen-, illetve
hanyag kezelés a meg nem valósult városlődi hamvasztó projekt ügyében?” című írásbeli
kérdésemben már érdeklődtem a gyanús hamvasztó projekt ügyében .

A tisztánlátás érdekében röviden ismét vázolom a történteket : A megyei önkormányzat 201 1
áprilisában úgy döntött, hogy 120 millió forint tagi hitelt nyújt az akkor még 99%-ban
tulajdonában lévő Csolnoky Ferenc Kórház Nonprofit Zrt .-nek. A döntés értelmében ezt a
pénzt törzstőkeként adták át a kórházat irányító Zrt . által alapított Veszprém Megyei
Egészségügyi Szolgáltató (Vemesz) Kft .-nek, mely a kórház gazdasági vállalkozásai t
bonyolítja. A kft. a feltőkésítését követően be kívánt szállni a halotthamvasztási üzletbe .
A nol .hu értesülései szerint a farkasgyepűi polgármester érdekeltségébe tartozó Pannon Pax
Team Kft. korábban közel 8 millió forintért vásárolta meg a Városlőd határában található ,
korábbi Matáv-állomást . Itt kívánt kialakítani egy krematóriumot, melyre 43 millió forin t
uniós támogatást is nyert, valamint a szükséges engedélyek is birtokában voltak . A Vemesz a
fentiek miatt megvásárolta a Pannon Pax Team Kft .-t 80 millió forintért .
Közben az állam átvette a kórházat, és a Gyógyszerészeti és Egészségügyi Min őség- és
Szervezetfejlesztési Intézet (Gyemszi) jelezte, nem támogatja, hogy a kórház is jelen legyen a
temetkezési üzletben, így a megyei önkormányzat 2011 augusztusában visszakérte a projektr e
átadott 120 millió forintot, de a kft . csak 40 milliót tudott visszaadni a kifizetett vételár miatt .
Így a kórház az elmúlt id őszakban árulta a projektet, tudomásom szerint sikertelenül. Már
korábban jeleztem, hogy amennyiben az egyesek szerint szakmailag is erősen hiányos
elképzelés nem valósul meg az év végéig, elvész az uniós támogatás, hamarosan pedig az
engedélyek is lejárnak, és komoly mérték ű vagyonvesztés következik be .



Ön válaszában azt írta, hogy „A városlődí halotthamvasztó projekt kapcsán a GYEMSZI külön
vizsgálatot indít, mely vizsgálat eredményének ismeretében megteszi a szükséges tulajdonosi
intézkedéseket. ”

Kérdezem ezért a Tisztelt Miniszter Urat, hogy elindult-e a GYEMSZI vizsgálata,
amennyiben igen, hol tart a vizsgálat, ha befejeződött, milyen eredménnyel zárult?
Történt-e vagyonvesztés az ügyben, mi lesz a hiányzó 80 millió forint sorsa ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2013 . február 11 .
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